

Date	June 4, 2024
Announcement	<p>"بريسايت" و"إيزسوفت" تؤسسان مشروعًا مشتركاً باسم "IntelliGrid" لإحداث قفزة نوعية في قطاع توزيع الطاقة</p> <p>Presight and Esyssoft Form 'IntelliGrid' JV to Revolutionize the Energy Distribution Sector</p>
Information	<p>أعلنت "بريسايت"، الشركة الرائدة في المنطقة في مجال تحليل البيانات الضخمة المدعومة بالذكاء الاصطناعي التوليد، و"إيزسوفت"، وهي شركة قابضة دولية، عن تعاونهما في تأسيس مشروع مشترك جديد باسم "إنلي غريد" IntelliGrid، وذلك خلال أسبوع باكو للطاقة في أذربيجان.</p> <p>وتهدف هذه الشراكة الاستراتيجية إلى نشر شبكات الغاز الذكية والبنية التحتية المتقدمة لقياس وأجهزة إنترنت الأشياء الصناعية الرقمية المتطورة (IIoT) ومنصات الذكاء الاصطناعي.</p> <p>وتتركز مهمة "IntelliGrid" ، التي تتخذ من أبوظبي مقراً لها، في تسهيل الانتقال السلس للتكنولوجيا والذكاء الاصطناعي نحو حلول طاقة موثوقة وميسورة التكاليف ومستدامة في مجالات الكهرباء والمياه والغاز. ويهدف المشروع المشترك الذي يعتمد على الدمج بين خبرة "بريسايت" المتميزة في تحليلات البيانات الضخمة والذكاء الاصطناعي، والقدرات الرائدة لشركة "إيه آي كيو" في مجال الذكاء الاصطناعي المتخصص بقطاع الطاقة، إلى جانب حلول التكنولوجيا والتحليلات من "إيزسوفت" ، إلى تحقيق تأزر من شأنه أن يعزز كفاءة البنية التحتية الحالية لشبكات الطاقة بشكل أكبر.</p>
	<p>Presight, the region's leading big data analytics powered by Generative AI, and Esyssoft, an International Holding Company (IHC) entity, announced the formation of a new joint venture named IntelliGrid during the Baku Energy Week in Azerbaijan.</p> <p>This strategic partnership aims to deploy smart gas grids, advanced metering infrastructure, cutting-edge digital Industrial Internet of Things (IIoT) devices, and intelligent AI platforms.</p> <p>Based in Abu Dhabi, IntelliGrid's mission is to facilitate a seamless technological and AI transition towards reliable, affordable, and sustainable energy solutions in the areas of electricity, water, and gas. By leveraging Presight's established expertise in big data analytics and AI, its collaboration with AIQ – a pioneer in AI for the energy sector, and Esyssoft's technology and analytics solutions, IntelliGrid aims to unlock synergies that will bring greater efficiencies in existing energy grid infrastructure.</p>